
Styremøte Voss Hang- og Paragliderklubb 

Møte nummer  4 - 2023 

Dato/tid/stad 16.08.2023, kl.19.00. Teams 

Deltakarar Morten Knapstad, Johnny Skjerping, David 
Møller, Malene Hetle Hole, Einar Såkvitne 
(teams), Hilde Eikemo (teams), Eivind Wiik 
(teams).  

Leiar Johnny Skjerping  

Skrivar/referent Morten Knapstad  

 

Saksliste 

Sak 
nummer 

Innhald Innlegg Konklusjon Ansvar 

Fast Godkjenning av 
innkalling 

Morten Godkjent   

Fast  Gjennomgang av 
førre 
møtereferat 

Morten  Gjennomgått   

15/2023 Rollar styret  Morten 
Johnny  
Eivind  

Malene går ut av styret no som ho er 
tilsett i klubben. Johnny har spurt 
Lena om ho vil vere styremedlem, ho 
takka nei. Eivind går inn som 
styremedlem.  

Johnny  

16/2023 Stillingar i 

klubben  

Alle  Morten og Malene jobbar ilag fram til 
9. sept., og Malene overtek gradvis DL 
sine arbeidsoppgåver. Styret vedtek å 
konstituera Malene som DL når 
Morten er ferdig. Morten følger opp 
Malene i arbeidet der det trengs etter 
9. sept, samt før årsslutt for å avslutte 
rekneskapsåret. DL fører timeliste for 
å halde oversikt mtp. Rett lønn i 
overgangsfasen.    
Vidare skal styret sjå nærmare på 
korleis det skal løysast med evt. 
stilling nr.2 i klubben.  

Styret  

17/2023 Innspel 
reguleringsplan 
Bømoen  

Morten  
Johnny 
Hilde  

Me vil oppfordra medlemmane våre 
til å sende inn saklege innspel for å 
understreke Bømoen og klubbhuset 
sin verdi for oss. Klubben v. DL og DA 
sender innspel, som vert sendt til 
styremedlemmar før innsending.  
Fallskjermklubben og NLF v. 
fallskjermseksjonen jobbar også med 
saken. Malene orienterar styret om 
arbeidet med innspel så langt.  

Tilsette og 
godkjenning 
frå styret 
før 
innsending.   



19/2023 Ordning 
depositum kurs. 
Forslag frå Kjell: 
4, 3, 2, 1.   

Morten  
Malene  
 

Sjekke opp reglar for depositum, og 
fastsetje prosent og endeleg tidsfrist 
for avmeldingar. DL og DA lagar eit 
system før neste års kurs vert lagt ut.  

Tilsette  

20/2023 Dato 
strategisamling 

Alle  DL skal kome med innspel før 
strategisamlinga. Dato for 
strategisamling 10-12. nov.  

Alle  

22/2023 Tandem 2024 Morten 
David 
Johnny  
Einar  
Hilde  
Eivind  
Malene  

På bakgrunn av veldig mange 
bookingar i overskot denne sesongen 
vil vi sjå på tiltak for å betre forholda 
for tandemflyging i klubben.  
Tandemforkurs, oppfølging av 
klubbens tandempilotar og 
potensielle nye tandempilotar med 
kurs og samlingar. Jobbe mot å få 
faste tandempilotar som kan ta unna 
bookingar neste år. Ilag med eit godt 
bookingsystem er det mykje verdi i å 
bruke meir tid på dette.  
Styret vil ha to faste pilotar på plass i 
mai 2024, ein som kan koordinere og 
følgje opp kommunikasjon. Tandem 
er viktig for vidareutvikling av 
klubbens pilotar, i tillegg til 
promotering av sporten vår.  
Det er viktig at vi kan levere eit godt 
tandemprodukt når det er noko vi 
allereie tilbyr frå klubben.  
Tilsette i Voss Resort har fått tilbod 
om tandem for 2000 kr.  

Tilsette  

 

Orienteringssaker 

 Bil rep.  Morten 
David  
Johnny  

Problem med bil i sommar er 
vindauge og øydelagd handbrekk. 
Nylege startproblem som skal vere i 
orden no. Har fått prisoverslag på 
kring 22 000. Til no har vi hatt mindre 
utgifter med bilen enn det som er 
budsjettert. Vi vil reparere det som 
trengs no. Bilen er godkjent i 1,5 år til. 
Sjå på moglegheit for ny bil, slik at ein 
evt. har to bilar ein periode då det er 
fleire arr. Som hadde hatt behov for 
ein bil til.  

Tilsette  

  
Opningsseremoni 
PWC 

Morten  Arr. Første helg i september. 2400 
deltakarar og telt på Vangen. 35 
tandemturar er allereie booka hos 
klubben. I tillegg 20 + 21 førespurte 
turar i føregåande veke. Opningsshow 
1.sept. med dropp av akropilotar. 

Tilsette  



Inntekter til klubb for regi av 
opningsshowet.  

 Bookingsystem 
tandem  

Morten  
Malene  

DL og DA har vore i møte med Silje 
Skorve for å forbetre 
bookingsystemet. Vi vil ha noko 
tilsvarande som Bergen, med 
tilpassing til oss.  

Tilsette  

 Kurs haust 
styrearbeid og 
kurs for tilsette  

Malene  Kurs om styrearbeid. Dei fleste i styret 
var på det i fjor. Elles skal tilsette på 
anleggskurs med Voss Idrottsråd i 
august.  

Tilsette  

 Status vinsj  Morten 
Einar  
Eivind  
David  

Vi vil begynne testing og opplæring så 
snart som mogleg. Samt lage eit godt 
system for kursing for forsvarleg bruk 
og vedlikehald av vinsj slik at vi kan 
utnytte potensialet v. framtidig 
kursing, samlingar og arr. SG og styret 
må bestemme kven som er skikka til å 
vinsje slik at sikkerheita vert 
ivareteke. Tydelege retningslinjer og 
prosedyrar. Forslag om at klubben 
kjøper inn utløysarar til bruk under 
opplæring.  

Tilsette og 
Einar.  

     

 


